

Fauci: 'No doubt' Trump will face surprise infectious disease outbreak

January 11, 2017

Anthony S. Fauci, MD, director of the National Institute of Allergy and Infectious Diseases, said there is "no doubt" **Donald J. Trump** will be confronted with a surprise infectious disease outbreak during his presidency.

Fauci has led the NIAID for more than 3 decades, advising the past five United States presidents on global health threats from the early days of the AIDS epidemic in the 1980s through to the current Zika virus outbreak.

During a forum on pandemic preparedness at Georgetown University, Fauci said the Trump administration will not only be challenged by ongoing global health threats such as influenza and HIV, but also a surprise disease outbreak.



Anthony S. Fauci

"The history of the last 32 years that I have been the director of

Quelle:

<https://www.healio.com/infectious-disease/emerging-diseases/news/online/%7B85a3f9c0-ed0a-4be8-9ca2-8854b2be7d13%7D/fauci-no-doubt-trump-will-face-surprise-infectious-disease-outbreak>

Fauci: "Kein Zweifel" Trump wird überraschend mit Infektionskrankheit konfrontiert sein

11. Januar 2017

Anthony S. Fauci, MD, Direktor des Nationalen Instituts für Allergien und Infektionskrankheiten, sagte, es bestehe "kein Zweifel", daß **Donald J. Trump** während seiner Präsidentschaft mit einem überraschenden Ausbruch von Infektionskrankheiten konfrontiert sein wird.

Fauci leitet das NIAID seit mehr als drei Jahrzehnten und berät die letzten fünf US-Präsidenten über globale Gesundheitsbedrohungen von den Anfängen der AIDS-Epidemie in den 1980er Jahren bis zum aktuellen Ausbruch des Zika-Virus.

Während eines Forums zur Vorbereitung auf Pandemien an der Georgetown University sagte Fauci, die Trump-Regierung werde nicht nur durch anhaltende globale Gesundheitsbedrohungen wie Influenza und HIV, sondern auch durch einen überraschenden Ausbruch von Krankheiten herausgefordert.



**Dr. Anthony S. Fauci – a clairvoyant?
ein Hellseher?**